
سه شنبه شـــب و در جریان دور پایانـــی مرحله گروهی لیگ 

قهرمانان اروپـــا دو رکورد جدید در تاریخ این تورنمنت به ثبت 

رســـید و دو بازیکن جوان نام خـــود را در کتاب رکوردهای این 

مسابقات ثبت کردند. مارتین فن دوورت، دروازه بان خنک عنوان 

جوان ترین گلر تاریخ مسابقات را کسب کرد و آنسو فاتی، ستاره 

جوان بارسلونا هم با گشودن دروازه اینترمیلان جوان ترین گلزن 

این تورنمنت لقب گرفت. 

  خاطره تلخ

خنک بلژیک در دیدار سه شنبه شـــب خود برابر ناپولی هیچ 

شانسی برای صعود نداشت و سرمربی تیم تصمیم گرفت گلر 

جوانش را در این مســـابقه به میدان بفرستد. فن دوورت با 17 

ســـال و 9 ماه و 10 روز ســـن، رکورد قبلی را که در اختیار مایل 

اسویلار، دروازه بان بنفیکا بود، حدود چهارماه بهبود بخشید 

و جوان ترین دروازه بان تاریخ این رقابت ها شد. در این فهرست 

ایکر کاسیاس در رده سوم ایستاده و نفراتی چون داوید دخه آ، 

په په رینا و ایگور آکنفیف نیز حضور دارند. البته کاسیاس رکورد 

جوان ترین دروازه بان فاتح این تورنمنت را تنها چهار روز پس از 

نوزدهمین سالگرد تولدش به دست آورد. او همچنین رکورددار 

بیشترین کلین شیت در تاریخ مسابقات است. اسویلار که او 

هم بلژیکی است دو سال پیش برابر منچستریونایتد نخستین 

بازی خود را در لیگ قهرمانان انجام داد و در آن زمان 18 سال 

و یک ماه و 21 روز ســـن داشت. فن دوورت این فصل در لیگ 

چندبار برای تیمش به میدان رفته که برابر آنتورپ و سرکل بروخه 

نمایش خوبی ارائه کرده بود و یکی از گلر های آینده دار فوتبال 

بلژیک به حساب می آید. 

او در آکادمی باشـــگاه پرورش یافته و بالاخره در این دیدار که 

خنک حتی شانس سوم شدن در گروه را نیز نداشت حضور در 

رقابت های اروپایی را تجربه کرد که چندان هم برایش خوش یمن 

نبود و قطعا خاطره خوبی از دیدار برای او به جا نماند. او که حالا 

نامـــش را در کنار بزرگانی چون کاســـیاس، دخه آ و پیتر چک 

می بیند تنها پس از گذشت سه دقیقه از این مسابقه اشتباهی 

عجیب انجام داد که منجر به گل ناپولی شد. فن دوورت پس از 

دریافت یک پاس رو به عقب به جای دفع مستقیم آن تصمیم 

گرفت به سبک یوهان کرویف دو مهاجم حریف را که به سمت 

او می رفتند، دریبل کند که توپ درنهایت توسط میلیک به گل 

نخست تیم ایتالیایی تبدیل شد. اعتمادبه نفس بیش از حد کار 

دست این دروازه بان جوان داد و درنهایت هم تیمش این دیدار 

را با چهار گل باخت. 

تیم بحران زده ناپولی به لطف این اشتباه جواز حضور در مرحله 

حذفی را پیدا کرد و خنک در ادامه باید در لیگ بلژیک به دنبال 

کســـب رتبه ای مناسب و رقابت با بروخه و شارلروا برای عنوان 

قهرمانی باشد. 

  رکورد جدید پدیده بارسا

رکوردشکنی دیگر این شب را آنسو فاتی، پدیده جوان بارسلونا 

انجـــام داد که با گلزنی برابر اینتر، این تیم ایتالیایی را به لیگ 

اروپا فرســـتاد و خودش هم جوان ترین گلزن تاریخ مسابقات 

لقب گرفت. فاتی در این فصل چند رکورد دیگر را نیز در لالیگا 

جابه جا کرده بود و این بار در لیگ قهرمانان توانست به درخشش 

خود ادامه دهد. او در حالی این گل را به ثمر رساند که تنها 17 

سال و 40 روز داشت. البته در جام باشگاه های اروپا که پیش از 

این تورنمنت برگزار می شد ولادیمیر لوبانسکی در سال 1963 

در ترکیب تیم لهستانی گورنیک زابرزه و در حالی که 16 سال 

و 258 روز داشـــت موفق به گلزنی شده بود اما فاتی رکوردش 

را در لیگ قهرمانان به ثبت رسانده است. پاتریک کلایورت نیز 

با پیراهن آژاکس در ســـال 1995 در دیدار نهایی گل زد تا با 

18 سال و 327 روز عنوان جوان ترین گلزن فینال این مسابقات 

را به نام خود ثبت کرد. 

فاتـــی که به تازگی قراردادش را با آبی واناری ها تمدید کرده در 

پایان این مســـابقه گفت: »بعد از بازی فهمیدم که این رکورد 

را به دســـت آورده ام و بسیار خوشحالم که بارسا با گل من برد. 

یکی از رویاهای من گلزنی در لیگ قهرمانان بود که بالاخره به 

حقیقت پیوست. من همیشه به خودم می گویم هر اتفاقی خیلی 

سریع رخ می دهد و تلاش می کنم در کنار بازیکنان بزرگی که 

در تیم حضور دارند به تجربیاتم اضافه کنم و به بازیکن بهتری 

تبدیل شوم.«

فاتـــی با این گل رکـــوردی را که پیش از ایـــن در اختیار پیتر 

اوفوری کوایه، مهاجم غنایی المپیاکوس یونان بود، تصاحب 

کرد. رکورددار جوان ترین بازیکن تاریخ این تورنمنت نیز سلستین 

بابایارو، مدافع چپ سابق اندرلخت بلژیک است که در فصل 

95-1994 و در حالی که 16 سال و 87 روز داشت در ترکیب 

این تیم برابر اســـته آوا بخارست به میدان رفت و البته در همان 

بازی رکورد دیگری را به ثبت رســـاند. او تنها 37 دقیقه پس از 

حضورش در زمین کارت قرمز گرفت تا رکورد جوان ترین اخراجی 

تاریخ لیگ قهرمانان نیز به نامش ثبت شود.

تیم کشتی آزاد دانشگاه آزاد اسلامی به دلیل مشکلاتی 

که قوانین فدراسیون کشـــتی برایش ایجاد کرده بود، 

حضورش در لیگ کشـــتی جهانـــی در هاله ای از ابهام 

قرار داشـــت و با توجه به اینکه طبق قوانین دانشـــگاه 

آزاد اسلامی یک شخص در یک سال نمی تواند بیش از 

یک قرارداد امضا کند، آزادکاران چشم انتظار مساعدت 

ریاست دانشگاه آزاد اسلامی برای حضور در رقابت های 

باشگاهی جهان بودند اما در جلسه سه شنبه شب دکتر 

طهرانچی، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی مجوز حضور این 

تیم و ثبت قراردادهای جدید را امضا کرد تا از دیروز امور 

مربوط به جمع آوری تیم آغاز شـــود. این موارد بهانه ای 

شد تا با علیرضا زند، سرپرست کشتی آزاد تیم دانشگاه 

آزاد اسلامی تماس بگیریم که ماحصل این گپ وگفت را 

در ادامه می خوانید.

احتمالا لحظات پراسترســـی را پشت سر می گذارید 

چراکه شما زمان زیادی را از دست داده اید و حالا کارها 

باید فشرده انجام شود؟

دقیقا همین طور اســـت. خدا را شکر امروز)چهارشنبه( همه 

بازیکنان آمدند و قرارداد داخلی را امضا کردند و بعضی از آنها 

بلافاصله به فدراسیون رفتند و قراردادشان را به ثبت رساندند. 

باور کنید از ســـاعت 17 روز سه شـــنبه که دکتر طهرانچی با 

زحمات شان فرصت حضور این تیم را در بازی های لیگ جهانی 

میسر کردند، لحظات پراسترسی را سپری می کنیم تا بتوانیم 

حضوری شایسته در این رقابت ها داشته باشیم. 

اما ظاهرا تعدادی از بازیکنان را هم به دلیل این تاخیر 

از دست دادید؟

تنها بازیکنی که مورد توجه کادرفنی قرار داشت و از جمع ما 

جدا شد سرلک بود که به ایران مال پیوست. البته ما از او ناراحت 

نیستیم چراکه با توجه به وضعیت نامعلوم دانشگاه آزاد اسلامی 

و شرایط خاص این بازیکن، انتظار نداشتیم که ریسک کند 

و منتظر ما بماند. خدا را شکر شنیدیم که او در تیم جدیدش 

قرارداد مالی خوبی هم امضا کرده و از این بابت که دانشگاه 

آزاد اسلامی این فرصت را برای او مهیا کرده است، خوشحالیم. 

با جدایی این نفرات مشکلی برای شما ایجاد نمی شود؟

من فکر می کنم تیم فعلی که برای باشگاه های جهان بسته 

شـــده به مراتب پرقدرت تر از تیمی بود که در لیگ در اختیار 

داشـــتیم. ما در سال 97 کولج را جذب کردیم که برای همه 

کشـــتی گیران شناخته شده اســـت. یا نفرات دیگری مثل 

رمضان پور، حمید زرین پیکر، فرهاد نوری و... که هر کدام از 

اینها در اوزان خودشان نفرات شناخته شده ای هستند و این 

امید را داریم که این تیم درخشـــش بیشتری نسبت به لیگ 

برتر داشته باشد. 

پس با این تفاسیر دانشگاه آزاد صاحب سکو می شود؟

شک نکنید که این اتفاق می افتد و تیم ما روی یکی از سکوهای 

اول تا سوم قرار می گیرد. شما اگر تیم ایران مال را کنار بگذارید 

هیچ تیم داخلی و خارجی دیگر نمی تواند مقابل این تیم ما قد 

علم کند و هیچ کم وکســـری نسبت به تیم های دیگر نداریم. 

ضمن اینکه ما به مدیران دانشـــگاه آزاد اســـلامی این قول را 

داده ایم که صاحب ســـکو می شویم و با این قول به ما مجوز 

حضور در رقابت ها را داده اند. 

مشکلی از لحاظ زمان کم جهت آماده سازی تیم ندارید؟

ما زمان زیادی را از دست داده ایم. شنبه مابقی بازیکنان باید 

برای ثبت قراردادهایشـــان به فدراســـیون بروند و احتمالا از 

یکشنبه به اردو می رویم و سه شنبه هم عازم مشهد می شویم 

تا از این شهر به بجنورد برویم. اما خب چاره دیگری هم نداریم، 

باید به هر ترتیب خودمان را برای این مسابقات آماده کنیم. این 

را هم بگویم که بچه های ما محبت کردند و منتظر روشن شدن 

وضعیت تیم ماندند. درواقع به بزرگانی مثل علیرضا رضایی 

و هادی حبیبی احترام گذاشتند وگرنه شاید تیم هایی مثل 

اترک و ایران مال چند برابر پول دانشگاه آزاد اسلامی را به آنها 

می دادند. فقط در این اندازه بدانید که کل بودجه دانشگاه 

آزاد اسلامی برای کشتی آزاد در مسابقات باشگاه های جهان 

250میلیون تومان است که این رقم در ایران مال قرارداد یک 

بازیکن به حساب می آید!

در این مسابقات چه تیم هایی حضور دارند؟

به غیر از تیم های داخلی که در لیگ برتر اول تا سوم شده اند، 

تیم هایی از کشورهای چین، مجارستان، ارمنستان و آذربایجان 

حضور دارند که امیدوارم درنهایت بتوانیم با کسب سکو از این 

رقابت ها به تهران برگردیم. 

فاتی و فن دوورت نام خود را در تاریخ لیگ قهرمانان ثبت کردند

رکوردشکنی جوانان

گفت وگوی »فرهیختگان« با سرپرست تیم کشتی آزاد دانشگاه آزاد اسلامی

زند:درجامباشگاههایجهانرویسکومیرویم
کل بودجه ما به اندازه یک کشتی گیر ایران مال است!

جوانمرد: لیگ فرهیختگان تمرکززداست
کمال جوانمرد، رئیس اداره کل تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی افتتاح لیگ 

فرهیختگان را گامی جهت تمرکززدایی از ورزش در مرکز کشور و همچنین 

توسعه عدالت اجتماعی نامید و گفت: »تمام تلاش و نیت ما این است که از 

ورزش تمرکززدایی کنیم. بر این باوریم که ورزش کشور نباید در تهران خلاصه 

شـــود و استان های دیگر مخصوصا اســـتان های محروم باید با میزبانی در 

مسابقات کشوری، به مرور سهم خود را در اطلس جغرافیایی ورزش کشور به 

دست بیاورند، به همین خاطر است که لیگ فرهیختگان، لیگی غیرمتمرکز 

خواهد بود.« وی در ادامه افزود: »لیگ دانشجویی، پویا تر، جوان تر و از همه 

مهم تر اقتصادی تر اســـت. از همه مهم تر این اســـت که لیگ فرهیختگان 

تمرکززداست. لیگ فرهیختگان قرار است اتفاق جدیدی در ورزش دانشگاهی 

و حتی ورزش کشور رقم بزند. یکی از وجوه این لیگ این است که می توان در 

رشته هایی لیگ تاسیس کرد که اصلا در کشور فعالیت جدی ندارند. به عنوان 

مثال بسکتبال سه نفره در دو سال اخیر در دانشگاه آزاد اسلامی جدی گرفته 

شـــد و بی ا ندازه در سطح بین المللی و جهانی افتخارآفرینی کرد. در کشور 

هیچ لیگی برای این رشته وجود ندارد و ما نخستین لیگ فرهیختگان را به 

بسکتبال سه نفره اختصاص دادیم. نخستین لیگ برای بسکتبال سه نفره 

آقایان است و کمی بعد مسابقات بسکتبال سه نفره خانم ها هم آغاز می شود. 

دومین لیگ فرهیختگان نیز لیگ کشتی آزاد و فرنگی است که این دو رشته 

را فقط برای آقایان ارائه می دهیم.« وی در ادامه تاکید کرد: »برای سال آینده 

هم با نظر شـــورای عالی ورزش، لیگ های بعدی را انتخاب می کنیم. ما در 

لیگ فرهیختگان به دنبال پر کردن خلئی هســـتیم که در ورزش کشور به 

چشـــم می خورد. رشته های خوب دیگری هم هستند که اصلا لیگ ندارند 

و ما می توانیم لیگی جوان، دانشجویی و کم هزینه برگزار کنیم. در ابتدا این 

لیگ مختص دانشگاه آزاد اسلامی است؛ اما دیگر مراکز دانشگاهی کشور 

هم درصورت تمایل منعی برای حضور در این مسابقات ندارند. ایده ما برگزاری 

لیگ دانشجویی است؛ اما این لیگ قابلیت گسترش و توسعه هم دارد.« 

گلیج به ترکیب دانشگاه آزاد اضافه شد
مســـابقات کشتی آزاد و فرنگی باشـــگاه های جهان روزهای ٢٧، ٢٨ و ٢٩ 

آذرماه در بجنورد خراسان شمالی برگزار می شود. تیم دانشگاه آزاد اسلامی 

که در رقابت های لیگ برتر کشتی آزاد به مقام سوم رسید، یکی از تیم های 

شرکت کننده در این رقابت ها خواهد بود. در پی جلسه مدیران دانشگاه آزاد 

اسلامی با کادر فنی، حضور این تیم با بودجه مصوب در این رقابت ها قطعی 

شد. همچنین مجتبی گلیج، صابر خانجانی و حمید زرین پیکر به ترکیب تیم 

کشتی دانشگاه آزاد اسلامی برای مسابقات کشتی آزاد باشگاه های جهان 

اضافه شدند. کشتی گیران این تیم قراردادشان را با این تیم به ثبت رساندند. بر 

این  اساس، تیم دانشگاه آزاد اسلامی با این ترکیب در رقابت هایی که هفته آینده 

در بجنورد برگزار می شود، شرکت خواهد کرد: »57 کیلوگرم: صابر خانجانی، 

61 کیلوگرم: محمد رمضان پور، 65 کیلوگرم: امیرمحمد یزدانی، 70 کیلوگرم: 

محمدرضا سرگو و فرهاد نوری، 74 کیلوگرم: رضا افضلی، 79 کیلوگرم: حمید 

زرین پیکر، 86 کیلوگرم: مرصاد مرغزاری و حامد عاشق حسینی، 92 کیلوگرم: 

حسین شهبازی و حسین جلالی، 97 کیلوگرم: مجتبی گلیج و سجاد عزیزی 

و 125 کیلوگرم: امین طاهری.« این تیم پیش از این علیرضا سرلک را در 57 

کیلوگرم در اختیار داشت که وی به بازار بزرگ پیوسته است. همچنین در اوزان 

70، 79 و 97 کیلوگرم کشتی گیران دانشگاه آزاد اسلامی تغییر کرده اند. 

ورزش دانشگاه
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درگیری بازیکنان لیون با هواداران شان
تیم فوتبال لیون سه شنبه شب در دیداری خانگی مقابل لایپزیگ در حالی 

که با نتیجه 2 بر صفر عقب افتاده بود، بازی را به تســـاوی کشـــاند و با یک 

امتیـــازی که از این بازی گرفت بعد از نماینده آلمان به عنوان تیم دوم گروه 

G صعود کرد. با این حال در پایان بازی به نظر می رسید که بازهم گروهی از 

هواداران تیم فرانسوی از عملکرد تیم شان ناراضی هستند تا جایی که طبق 

ادعای ممفیس دپای، هافبک هلندی لیون، آنها روی او و تعداد دیگری از 

هم تیمی هایـــش آب دهان انداختند. در پایان بازی یکی از هواداران لیون 

بنری را به نمایش درآورد که روی آن تصویر یک الاغ و پیامی خطاب به مدافع 

برزیلی تیم »مارسلو« دیده می شد که از او خواسته شده بود لیون را ترک کند. 

این حرکت آنها خشم ممفیس دپای، کاپیتان هلندی تیم را در پی داشت و 

به همین دلیل او به سمت شان رفت و سعی در جمع کردن بنر مذکور داشت 

و آنجا بود که هواداران با او و دیگر بازیکنان تیم وارد درگیری فیزیکی شدند. 

فاوره: به هدف مان رسیدیم
لوسین فاوره، سرمربی دورتموند که شاگردانش در هفته پایانی مرحله گروهی 

لیگ قهرمانان اروپا در خانه با نتیجه 2 بر یک اسلاویاپراگ را شکست دادند و به 

مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا صعود کردند، پس از این بازی گفت: 

»همه بازیکنان بدون استثنا در این برد نقش داشتند، آن هم در دیداری که خیلی 

سخت و نزدیک بود و هر دو تیم موقعیت هایی داشتند. ما باید در این بازی به 

پیروزی می رسیدم و به هدفی که برای خود ترسیم کرده بودیم رسیدیم، اما بازی 

سختی بود. اسلاویا همان طور که انتظارش را داشتیم، حریف سرسختی بود.« 

کونته: مستحق حذف نبودیم
آنتونیو کونته، سرمربی اینترمیلان پس از شکست برابر بارسا و حذف از لیگ 

قهرمانان گفت: »ما برای بردن بازی موقعیت هایی داشتیم. ما آن موقعیت ها 

را ایجاد کردیم اما متاسفانه آن ضربات پایانی دقیقی که برای رسیدن به گل 

نیاز داشتیم وجود نداشـــت. من هیچ شکایتی ندارم چون بازیکنانم تمام 

تلاش شان را کردند. فقط یک گل کم داشتیم و به جای اینکه گل بزنیم، یک 

گل دیگر خوردیم و نتیجه بازی 2 بر یک شد که دیگر کار ما را یک سره کرد. 

تماشای گلی که آنسو فاتی زد دردناک بود، چون از هر نظر ما را نابود کرد. ما 

فشار آوردیم، موقعیت ساختیم و این شانس را داشتیم که گل دوم را بزنیم. 

این اتفاق برای همه بازیکنان ما ناامید کننده است چون آنها در این مقطع 

سخت از فصل با تمام وجودشان بازی کردند. برای هواداران هم این اتفاق 

مأیوس کننـــده بود، چون آنها هم از ابتدا تا انتهای بازی جو فوق العاده ای را 

برای ما ایجاد کردند. بازی باید طور دیگری تمام می شد. با وضعیتی که در 

گروه مان وجود دارد و با توجه به عملکردمان درمجموع رقابت ها حق مان این 

نبود که در این مرحله حذف شویم.« 

لیگ قهرمانان اروپا

جلسه کمیته اجرایی اتحادیه جهانی کشتی در شهر سوئیس برگزار شد. در این جلسه پیشنهاد کمیسیون فنی اتحادیه جهانی 

کشتی درمورد اینکه رقابت های جام جهانی در سال های غیرالمپیکی و در روزهای جمعه و شنبه ماه های نوامبر و اوایل دسامبر 

)آبان و آذرماه( برگزار شود، مورد بررسی قرار گرفت. همچنین مقرر شد رقابت های جام جهانی از 8 تیم به 6 تیم کاهش یابد و 

این مسابقات با حضور پنج تیم برتر رقابت های جهانی آن سال و همچنین یک تیم به عنوان ستارگان با حضور قهرمانانی که 

کشورهای آنها جزء پنج تیم برتر قرار نگرفتند، برگزار شود. این پیشنهادها مورد تایید کمیته اجرایی اتحادیه جهانی قرار گرفته است. 

نناد لالوویچ، رئیس اتحادیه جهانی کشـــتی دراین باره گفت: »اضافه شـــدن تیم ستارگان در این مسابقات بی نظیر است. ما 

کاملا انتظار داریم نحوه جدید برگزاری رقابت های جام جهانی مورد علاقه و توجه طرفداران کشـــتی در جهان قرار گیرد و از 

تاثیرگذاری آنها در این رویداد هیجان زده هستیم.« 

فدراسیون والیبال ایران و فرانسه برای برگزاری بازی دوستانه با هم به توافق نرسیدند. تیم ملی والیبال ایران خود را برای حضور 

در رقابت های انتخابی المپیک آماده می کند. چندی پیش از سوی امیر خوش خبر، سرپرست تیم ملی والیبال ایران اعلام شد 

احتمالا تیم ملی چند بازی دوستانه با یکی از تیم های مصر، تونس و قطر برگزار می کند. حالا خبر رسیده فدراسیون فرانسه 

هم پیشنهادهایی برای برگزاری دوستانه با تیم ایران داشته است. 

پیمان اکبری، مربی تیم ملی والیبال ایران با تایید این خبر به فارس گفت: »فرانســـوی ها پیشـــنهادهایی برای برگزاری بازی 

دوستانه با تیم ایران داشتند، اما برنامه آنها از نظر زمانی چندان برای ما مناسب نبود و این موضوع منتفی شد.« 

مســـابقات انتخابی المپیک در قاره آســـیا، 17 تا 22 دی ماه سال جاری در شهر جیانگمن چین برگزار خواهد شد و تیم ملی 

والیبال کشورمان در مرحله گروهی این رقابت ها، با تیم های چین، قزاقستان و چین تایپه هم گروه است. 

عدم توافق ایران و فرانسه در والیبال کاهش تیم های جام جهانی کشتی

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

آرش محمدی
  روزنامه نگار

ورزش

لمپارد: نیاز به خریدهای جدید داریم

فرانک لمپارد، سرمربی چلسی از صعود تیمش به مرحله بعد لیگ قهرمانان ابراز 

خوشحالی کرد و تاکید کرد تیمش باید تقویت شود. او گفت: »خوشحالم توانستیم 

به هدف مان برســـیم و در گروهی دشوار صعودمان را به مرحله بعد قطعی کنیم. 

البته یک ســـری نواقص در تیم ما وجود دارد که باید برطرف شود. فصل قبل ادن 

هازارد در تیم ما گل های زیادی به ثمر رســـاند ولی در این فصل جای خالی او در 

تیم حس می شود و نیاز است خریدهایی داشته باشیم و بتوانیم 

مشکل گلزنی مان را حل کنیم. در زدن گل باید 

خیلی بهتر و روان تر از این عمل کنیم. می توانیم 

در زمستان خریدهایی داشته باشیم. البته من 

آدم واقع بینی هستم و معتقدم خرید کردن 

در زمســـتان سخت است و با محدودیت 

در خرید بازیکن روبه رو هســـتیم. به هر 

حال چلسی یک ســـری استانداردهای 

تعریف شده در تیم دارد که باید اینها را رعایت کنیم.« 

آنچلوتی با اخراج از ناپولی گزینه آرسنال شد

همان طور که پیش از این اعلام شده بود، با مسجل شدن صعود ناپولی به مرحله 

یک هشـــتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا، جلسه ای میان کارلو آنچلوتی به عنوان 

ســـرمربی تیم و اورلیو دلورنتیس، رئیس باشـــگاه برگزار شد که نتیجه آن اعلام 

برکناری کارلتو از ســـرمربیگری آبی پوشان شهر ناپل بود. گفته می شود جنارو 

گتوسو گزینه مدنظر باشـــگاه ناپولی برای جانشینی آنچلوتی است. در همین 

حال برخی رسانه های ایتالیایی ازجمله شبکه اسکای اسپورت ایتالیا 

و توتومرکاتو مدعی شـــده اند آرســـنال مقصد احتمالی آنچلوتی 

خواهد بود. این رســـانه ها اعلام کرده اند سرمربی سابق تیم های 

فوتبال میلان، چلسی، رئال مادرید، پاری سن ژرمن و بایرن مونیخ 

در انگلیس به جز آرسنال مشتری دیگر مانند اورتون هم دارد اما 

احتمال اینکه توپچی ها تلاش بیشتری برای استخدام این 

مرد 60 ســـاله ایتالیایی انجام دهند بیشتر است. آرسنال 

اخیـــرا اونای امری را اخراج کرده و هدایت تیم را به صورت 

موقت به لیونبرگ سپرده است.

جدال غول ها بر سر نیمار

نشریه »سان« انگلیس خبر داد باشگاه های چلسی، منچسترسیتی و لیورپول 

می خواهند در تابستان آینده برای جذب نیمار، ستاره برزیلی پاری سن ژرمن 

اقدام کنند. باشـــگاه پاریســـی بنابر گزارش ها برای فروش این ستاره برزیلی 

در تابســـتان آینده رضایت داده است. سران این تیم می خواهند این مهاجم 

تیم ملی برزیل را با مبلغ 180 میلیون یورو بفروشند. 

نیمار در تابستان گذشته تلاش زیادی کرد تا به بارسلونا برگردد 

اما باشگاه پاری سن ژرمن مانع این انتقال شد. رئال مادرید 

نیز از مشـــتریان ستاره برزیلی است. فلورنتینو پرس، رئیس 

باشگاه رئال مادرید می خواهد در تابستان آینده نیمار را 

به خدمت بگیرد. شانس بارسلونا و رئال برای جذب 

این ستاره نســـبت به انگلیسی ها زیاد است، اما 

با توجه به اینکه پاریســـی ها برای جانشینی او 

به دنبال سادیو مانه، ســـتاره لیورپول هستند، 

شاید مذاکراتی برای معاوضه این دو انجام شود. 


